

Offer Conditions: “MICE it up“ Promotion

10% discount can be applied to the conference package, room hire and overnight stays. Excludes extras such as parking and external services. Additional extras available at a charge.

Valid in all participating hotels operated by HR Group: <https://www.hrg-hotels.com/en/meetings-celebrations#offer>. The points are awarded on the basis of the respective loyalty programs for Meeting Planner. Only reward points are doubled, not status points. If the hotel does not operate a loyalty program, the benefits may vary.

Offer valid for bookings made in April and May 2024. Only applies for events held until 31st August 2024.

Upon request and availability. Only valid for new bookings throughout the HR Group hotels. Not redeemable for cash. Cannot be combined with other promotions, package deals or existing contracts.

General terms and conditions apply. www.hrg-hotels.com

Angebotskonditionen: „MICE it up“-Promotion

10% Rabatt auf die Tagungspauschale, Raummieten und Übernachtungen. Ausgenommen sind Extras wie Parken und externe Leistungen. Zusätzliche Extras gegen Aufpreis buchbar.

Gültig in allen teilnehmenden Hotels der HR Group: <https://www.hrg-hotels.com/tagen-feiern#angebot>. Die Punkte werden auf Basis der jeweiligen Treueprogramme für Meeting Planner vergeben. Es werden nur Prämienpunkte verdoppelt, keine Statuspunkte. Sofern das Hotel mit keinem Treueprogramm arbeitet, können die Benefits variieren.

Angebot gültig für Buchungen im Zeitraum April und Mai 2024. Nur gültig für Veranstaltungen bis 31. August 2024.

Auf Anfrage und nach Verfügbarkeit. Gilt nur für neue Anfragen. Keine Barauszahlung möglich. Nicht kombinierbar mit anderen Werbeaktionen, Pauschalangeboten oder bestehenden Verträgen.

Allgemeine Geschäftsbedingungen gelten. www.hrg-hotels.com

